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Zápis a usnesení č. 2/2021  

ze zasedání Vědecké rady Farmaceutické fakulty MU,  

konané 13. října 2021 

 

Přítomni: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. – předseda 

 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

prof. PharmDr. Petr Babula, Ph.D. 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D. 

doc. Ing. Pavel Bobáľ, CSc. 

Ing. Jiří Brus, Dr. 

prof. RNDr. Jozef Csöllei, CSc. 

doc. Ing. Jiří Dohnal, CSc., MBA 

prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. – přítomen online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

Ing. Mgr. Radek Fialka, MBA 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. 

PharmDr. Vladimír Holub – přítomen online 

doc. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. 

prof. PharmDr. Ján Klimas, PhD. – přítomen online 

doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. 

prof. RNDr. Bohumil Kratochvíl, DrSc. 

Mgr. Aleš Krebs, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. – přítomen online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

PharmDr. Bc. Josef Mašek, Ph.D. 

prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD., dr. h.c. – přítomen online 
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doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

prof. MUDr. Martin Repko, Ph.D. – přítomen online 

prof. Ing. Miroslav Strnad, CSc., DSc. – přítomen online 

doc. MVDr. Pavel Suchý, Ph.D. 

prof. PharmDr. Tomáš Šimůnek, Ph.D. – přítomen online 

prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D. 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. – přítomen online 

 

Omluveni: 

PharmDr. Ivan Buzek 

doc. MUDr. Regina Demlová, Ph.D. 
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Program: 

 

1/ Úvod 

2/ Projednání návrhu na jmenování školitele DSP 

3/ Projednání záměru vzniku nových studijních programů 

4/ Návrh děkana na jmenování garanta magisterského studijního programu – 

Farmacie/Pharmacy 

5/ Různé 

 

 

 

ad 1/ Úvod 

Děkan prof. Vetchý přivítal členy Vědecké rady FaF MU, tato vědecká rada bude probíhat 

hybridní formou v zasedací místnosti děkana a přes MS Teams. 

 

 

ad 2/ Projednání návrhu na jmenování školitele DSP 

Proděkan doc. Bobáľ představil členům Vědecké rady FaF MU návrh oborové rady na 

jmenování PharmDr. Tomáše Goňce, Ph.D. školitelem pro studenta DSP Mgr. Tomáše 

Strhárského, téma práce: Syntéza a studium vlastností vybraných derivátů kyseliny skořicové. 

Dle SZŘ MU čl. 28, odst. 2 „Školitelé jsou navrhováni z řad profesorů a docentů, samostatných 

nebo vedoucích vědeckých pracovníků. V odůvodněném případě může děkan po schválení 

vědeckou radou fakulty jmenovat školitelem pro konkrétního studenta a konkrétní téma 

disertační práce akademického pracovníka, který nemá titul profesor nebo docent, nejméně 

však s titulem Ph.D., CSc. nebo Dr., popřípadě titulem ekvivalentním.“ A odst. 3 „Školitele 

jmenuje a odvolává děkan na základě návrhu oborové rady nebo z vlastního rozhodnutí po 

projednání s předsedou oborové rady. Návrh na jmenování nebo odvolání školitele schvaluje 

vědecká rada fakulty, pokud fakulta předpisem nestanoví jinak.“ 
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Návrh v diskusi podpořil prof. Csöllei. 

 

Proběhlo hlasování v IS MU. Hlasování o jmenování školitelem DSP PharmDr. Tomáše Goňce, 

Ph.D. skončilo výsledkem 26 pro – 1 proti – nikdo se zdržel – 6 se nezúčastnili hlasování. 

 

 

ad 3/ Projednání záměru vzniku nových studijních programů 

Proděkanka dr. Ambrus představila záměr vzniku nových studijních programů – bakalářský 

studijní program Kosmetické prostředky a navazující magisterský studijní program – 

Kosmetologie a kosmetické prostředky. Jedná se o profesní studijní programy. 

 

Proběhla diskuse o záměru vzniku nových studijních programů. 

Děkan doc. Kašparovský se dotázal na zájem uchazečů o tyto studijní programy. 

Děkan prof. Vetchý odpověděl, že do prvního ročníku bakalářského studijního programu se 

plánuje přijmout 48 studentů. 

Prof. Kratochvíl se dotázal, zda se rýsuje nějaký partner v České republice. 

Děkan prof. Vetchý odpověděl, že momentálně fakulta jedná s firmou Notino. 

Proděkanka Dr. Ambrus doplnila, že podobné studijní programy jsou ve světě také realizovány. 

Doc. Kollár se dotázal, zda se plánuje další propojení těchto studijních programů s farmacií a 

s Českou lékárnickou komorou. 

Dr. Krebs reagoval na tento dotaz. Uvedené studijní programy jsou navržené pro přípravu k 

neregulovanému povolání.  

Pan rektor prof. Bareš podpořil rozvoj profesních studijních programů. Zároveň fakultě 

garantuje finanční podporu na studenty s tím, že se nemá zhoršit poměr studentů oproti 

akademickým pracovníkům. 

Děkan prof. Vetchý sdělil, že oba studijní programy jsou navrženy tak, že budou částečně 

vyučovány i dalšími fakultami MU. 
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Dr. Krebs se dotázal, zda se nějaká část těchto nových studijních programů promítne i do studia 

stávajícího magisterského studijního programu Farmacie. 

Proděkanka dr. Ambrus odpověděla, že ve stávajícím studijním programu Farmacie je povinně 

volitelný předmět Kosmetické prostředky a připravuje se kurz celoživotního vzdělávání.  

Doc. Opatřilová vystoupila s dotazem na existující legislativu v této oblasti. 

Proděkanka Dr. Ambrus tyto zákonné rámce specifikovala. 

 

 

Proběhlo hlasování v IS MU. Hlasování o záměru vzniku nového bakalářského studijního 

programu Kosmetické prostředky skončilo výsledkem 28 pro – nikdo proti – 1 se zdržel – 4 se 

nezúčastnili hlasování. 

 

Hlasování o záměru vzniku nového navazujícího magisterského studijního programu 

Kosmetologie a kosmetické prostředky skončilo výsledkem 27 pro – nikdo proti – 1 se zdržel – 

5 se nezúčastnili hlasování. 

 

 

ad 4/ Návrh děkana na jmenování garanta magisterského studijního programu – 

Farmacie/Pharmacy 

Děkan prof. Vetchý představil členům Vědecké rady FaF MU návrh na jmenování prof. 

PharmDr. Karla Šmejkala, Ph.D. garantem magisterského studijního programu. 

Ke změně ve funkci garanta dochází z důvodu plánovaného nového studijního programu 

Kosmetologie a kosmetické prostředky, kde za garantku bude navržena stávající garantka MSP 

Farmacie/Pharmacy, doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. Změna je v souladu s Vnitřním 

předpisem MU Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů MU, a to dle čl. 7. 

 

V diskusi o návrhu na jmenování prof. Šmejkala garantem magisterského studijního programu 

Farmacie/Pharmacy se nikdo nevyjádřil. 
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Proběhlo hlasování v IS MU. Hlasování o jmenování prof. Šmejkala garantem magisterského 

studijního programu skončilo výsledkem 26 pro – nikdo proti – 1 se zdržel – 6 se nezúčastnili 

hlasování. 

 

 

 

ad 5/ Různé 

Děkan prof. Vetchý představil Vědecké radě FaF MU aktivity směřující k rozvoji spolupráce 

s aplikační sférou. Byla absolvována řada jednání s firmami a regionální hospodářskou 

komorou, na kterých byly představeny kompetence fakulty. Očekává se rozvoj fakulty i 

projektů na fakultě. Na webových stránkách jsou v rámci různých kategorií zveřejněni partneři 

fakulty. Momentálně jsou generálními partnery firmy Medac, Oncomed a Abbvie. Firma Abbvie 

bude fakultu finančně podporovat v publikování excelentních vědeckých výsledků.  

Proděkan dr. Treml představil plán projektu BiopharmaHub. Projekt je ve fázi návrhu 

stavebního řešení. Současně se řeší projektová dokumentace pro územní rozhodnutí. 

Plánovaný průběh zatím pokračuje dle harmonogramu. 

Pan rektor prof. Bareš poděkoval za intenzivní jednání ohledně stavby BiopharmaHub. Termín 

dokončení stavby je plánován na 30.6.2026. Dále uvedl, že tato stavba je pro něj momentálně 

absolutní prioritou. Farmaceutická fakulta potřebuje dostatečné prostory pro vlastní rozvoj. 

Děkan prof. Vetchý poděkoval panu rektorovi za vyjádřenou podporu. 

Děkan prof. Vetchý všechny srdečně pozval na plánované oslavy 30 let od založení 

Farmaceutické fakulty v Brně, které se uskuteční v úterý 26. 10. 2021. Oslavy se zahájí 

akademickým obřadem, poté bude následovat raut, dále studentský kvíz a komentované 

prohlídky budov Farmaceutické fakulty MU. 

Mgr. Fialka uvedl, že se podařilo přes Českou asociaci farmaceutických firem rozšířit 

kompetence Farmaceutické fakulty mezi firmy. Navazuje na to snaha o vytvoření 

celorepublikového farmaceutického klastru. Zatím je ve fázi vzniku, dochází k vymezování 
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kompetencí a pozic jednotlivých pracovišť s cílem zvýšit úroveň průmyslové farmacie v ČR. 

Tento systém povede k vyšší konkurenceschopnosti. Firmy budou mít společný zájem a 

nebudou si konkurovat. Během října a listopadu by se měl vytvořit seznam subjektů, které 

budou mít zájem se zapojit do tohoto klastru. Plánuje se vytvoření národního centra 

kompetence pro průmyslovou farmacii. 

 

 

Vědecká rada poté poměrem hlasů 28 pro – nikdo proti – nikdo se nezdržel – 5 se nezúčastnili 

hlasování přijala následující  

 

usnesení: 

 

1. Vědecká rada FaF MU souhlasí s návrhem na jmenování nehabilitovaného školitele PharmDr. 

Tomáše Goňce, Ph.D. pro studenta DSP Farmaceutické chemie, Mgr. Tomáše Strhárského. 

2. Vědecká rada FaF MU souhlasí se záměrem vzniku nového bakalářského studijního 

programu Kosmetické prostředky. 

3. Vědecká rada FaF MU souhlasí se záměrem vzniku nového navazujícího magisterského 

studijního programu Kosmetologie a kosmetické prostředky. 

4. Vědecká rada FaF MU souhlasí s návrhem děkana jmenovat prof. PharmDr. Karla Šmejkala, 

Ph.D. novým garantem magisterského studijního programu Farmacie/Pharmacy. 

 

 

 

Na závěr jednání děkan prof. Vetchý poděkoval všem členům Vědecké rady za spolupráci a 

podnětné příspěvky. Příští zasedání Vědecké rady FaF MU je naplánováno na 8. prosince 2021. 
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V Brně dne 13. 10. 2021       

 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

                             děkan FaF MU  

                 podepsáno elektronicky 

 

Přílohy: 

Podklady k bodu č. 2 včetně výsledků hlasování z IS MU 

Podklady k bodu č. 3 včetně výsledků hlasování z IS MU 

Podklady k bodu č. 4 včetně výsledků hlasování z IS MU 

Prezenční listina 

 

 

Za správnost: Lucie Bednaříková 
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